
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/16141.

Benyújtás dátuma: 2021-05-04 09:35

Parlex azonosító: 1JUDC9GJ0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ungár Péter (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A Szombathelyi Fedett Uszoda fejlesztéséről" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2015 novemberében járt Szombathelyen Orbán Viktor miniszterelnök úr, aki akkor azt ígérte, hogy
a  Modern  Városok  Programban  felújítják  a  város  fedett  uszodáját,  és  egy  Családi  Fürdő  és
Sportuszoda valósul meg.
A fejlesztésben családi fürdőt terveznek, amiben elsősorban a 3 hónapos és 14 éves kor közötti
gyerekeknek nyújtanának szórakozást. Továbbá helyet kapna új tanmedence, játszóház, szaunavilág
és étterem is.
A legutóbbi  adatok  szerint  5  milliárd  650  millió  forint  kellene  a  kivitelezéshez.  Varga  Mihály
pénzügyminiszter  úr,  egy azonnali  kérdésemre  adott  válaszában azt  mondta,  hadd idézzem szó
szerint:  „A Modern  Városok  Programot  folytatjuk  és  ebben  Szombathely  is  kiemelt  szerepet
játszik.”
Értelmezhető-e  úgy  Varga  Mihály  miniszter  úr  kijelentése,  hogy  a  6  év  alatt  el  nem  készült
szombathelyi  uszoda  fejlesztés  projektje  előrébb  kerül  a  program többi  résztvevőjéhez  képest?
További  kérdésem  lenne,  hogy  mikor  indulhat  be  a  Szombathelyi  Fedett  Uszoda  fejlesztése,
amelynek megvalósulását a bejelentés óta kiemelt figyelemmel várják a szombathelyiek?
Válaszát várva.

Budapest, 2021.05.04.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP


